

May 10, 2025

Dear Friends in Christ,

Today I am announcing a special Called by Name Campaign to identify faithful young men in our archdiocese who, through God's providence, could have a vocation to the priesthood. The campaign will take place on May 17-18, 2025.

While our archdiocese has been blessed with many good priests, we still have a need for "more workers for the harvest." I firmly believe that our future priests will come from our own parishes and schools, but we need the entire Church to identify them, so that we can accompany them as they discern their vocations.

I invite all Catholics to submit the names of young men that you would like to honor. You can submit names at denvervocations.com. Note that these men do not need to want to be priests. They simply need to love Christ and the Church, exhibit a strong faith, and have a heart for service.

Additionally, it is important to remember that fostering these vocations would not be possible without The Archbishop's Catholic Appeal, which provides essential support to our young men discerning this call. I ask you to please consider how your financial support of the 2025 Archbishop's Catholic Appeal could nurture our seminarians in formation.

I will send each one of these young men a letter of congratulations and encouragement, as well as invite them to a special dinner in the summer. In addition, our Vocation Team will offer support as they discern their vocations, especially by inviting them to join small "discernment groups" and attend various events.

This initiative is near to my heart, and I ask you to participate thoughtfully. And please join me in praying that the Lord will raise up many new shepherds for the Church!

Sincerely Yours in Christ,



Most Reverend Samuel J. Aquila, S.T.L.
Archbishop of Denver

10 de mayo de 2025

Queridos Amigos en Cristo,

Les anuncio hoy una Campaña especial Llamado por Nombre, para identificar a jóvenes fieles de nuestra arquidiócesis quienes, por la providencia de Dios, podrían tener vocación al sacerdocio. La campaña se llevará a cabo los días 17 y 18 de mayo de 2025.

Si bien nuestra arquidiócesis ha sido bendecida con muchos buenos sacerdotes, aún necesitamos "más obreros para la mies". Creo firmemente que nuestros futuros sacerdotes provendrán de nuestras propias parroquias y escuelas, pero necesitamos que toda la Iglesia los identifique, para poder acompañarlos en discernir su vocación.

Invito a todos los católicos a enviar nombres de jóvenes que deseen honrar. Pueden enviar los nombres a denervocations.com. Cabe destacar que no es necesario que estos hombres tengan el deseo de ser sacerdotes. Simplemente necesitan amar a Cristo y a la Iglesia, demostrar una fe firme, y un corazón dispuesto a servir.

Así mismo, es importante recordar que fomentar estas vocaciones no sería posible sin la Campaña Católica del Arzobispo, que brinda apoyo esencial a nuestros jóvenes que disciernen su llamada. Les pido que por favor consideren cómo su apoyo financiero a la Campaña Católica del Arzobispo de 2025 podría apoyar a nuestros seminaristas en formación.

Enviaré a cada uno de estos jóvenes una carta de felicitación y aliento, y también los invitaré a una cena especial durante el verano. Además, nuestro Equipo de Vocaciones les brindará apoyo mientras disciernen su vocación, invitándolos especialmente a unirse a pequeños grupos de discernimiento y asistir a diversos eventos.

Tengo esta iniciativa muy cerca de mi corazón y les pido que participen en ella con reflexión. ¡Y por favor oren junto conmigo para que el Señor suscite muchos nuevos pastores para la Iglesia!

Fielmente en Cristo,



Reverendísimo Samuel J. Aquila, S.T.L.
Arzobispo de Denver